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-Det har framförts önskemål om en större förnyelse av kursutbudet i Pyttis. 
Man har inte vetat hur kursönskemål samlas in. Bland annat diskuterades 
publicering av en annons i Pyttis tidning. Den elektroniska blanketten för 
kursönskemål skickas till Pyttis kommun.  
-Enligt förvaltningsstadgan ska direktionen höra representanterna för 
Lappträsk och Pyttis vid fördelningen av statsandelstimmarna. Rektorn 
berättade om den praxis där godkännande av kursprogrammet i praktiken 
innebär ett godkännande av att statsandelstimmarna fördelas jämnt mellan 
alla kommuner och för all verksamhet.  
-I kursplaneringen tar man i den mån det är möjligt hänsyn till Lappträsk 
kommuns 450-årsjubileum.  
-Medborgarinstitutet önskar anvisningar från direktionen om vilka områden 
som ska prioriteras vid kursplaneringen för läsåret 2025-2026. Det 
beslutades att tyngdpunkten ska ligga på att nå ut till unga personer och få 
dem att börja studera vid medborgarinstitutet. 

 
 
Förslag Övriga ärenden antecknas för kännedom. 

 
Beslut De övriga ärendena antecknades för kännedom. 
 


